
USTNA VPRAŠANJA IN POBUDE NA 10. SEJI OBČINSKEGA SVETA: 

 

Alenka Jevšnik – svetniška skupina LDP: 

Ureditev prometne ureditve na Kovinarski cesti v Kamniku 

Že 13. 7. 2020 sem na Komisijo za tehnično urejanje prometa občine Kamnik, podala pisno 
pobudo za ureditev prometa na Kovinarski cesti v Kamniku. Kovinarska cesta je šolska pot, v 
tem delu se nahajajo - Vrtec Antona Medveda enota Sneguljčica, pot pelje proti knjižnici 
Franceta Balantiča, OŠ Toma Brejca in OŠ Frana Albrehta. Tukaj je tudi Glasbena šola 
Kamnik. V tem delu je sedaj tudi Plesni klub Šinšin. V bližini je tudi naselje z bloki – Zikova, 
Steletova ulica, Livarska. Na tem področju se nahaja tovarna Svilanit, tovarni Eta in Titan, 
trgovina Mercator, kar močno povečuje dnevno frekvenco prometa.  

Po Kovinarski se dnevno sprehaja veliko ljudi, otroci iz vrtca, šol, zato menim, da je nujno in 
urgentno, da preprečite prehitro vožnjo po Kovinarski cesti. S postavitvijo cestnih ovir za 
umirjanje prometa, boste ta problem zelo lepo rešili in umirili promet na tem odseku. Prav tako 
je problematičen odsek pri nekdanji kamniški gostilni Vovk, kjer varen prehod ceste sploh ni 
možen (iz Ceste 27. julija na Kovinarsko). 

Komisija za tehnično urejanje prometa je ugotovila, da navedbe v pobudi, ki sem jo podala 
držijo in so ustrezne. Predlagane so bile tudi rešitve za ureditev celotne Kovinarske ceste. 

Na podlagi izvedenega terenskega ogleda in razpoložljive projektne dokumentacije so bili 
pripravljen predlogi za izboljšanje prometne varnosti na Kovinarski cesti v Kamniku.  

Predlogi, ki so razvidni na pregledni karti zajemajo: 
1. Dograditev manjkajočega pločnika pri podjetju Titan, 
2. Zaris pasa za pešce (št. 5234 – Pravilnik o prometni signalizaciji in prometni opremi na 

cestah (Uradni list RS, št. 99/15, 46/17, 59/18, 63/19 in 150/21), zaris prehoda za pešce ter 
ureditev JR pri podjetju Titan, 

3. Izvedba prehoda za pešce in JR pri bivši gostilni Vovk po izdelanem projektu IZN št. 6-
3023, december 2020, Cesta Lunar d.o.o. in izvedba ukrepa za umirjanje v celotnem 
križišču (dvig križišča) pri bivši gostilni Vovk po normativih TSC 03.800:2009 Ministrstvo za 
promet, 

4. Zaris prehoda za pešce ter postavitev JR in zaris pasa za pešce (št. 5234 – Pravilnik o 
prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah (Uradni list RS, št. 99/15, 46/17, 59/18, 
63/19 in 150/21) od podjetja Svilanit do križišča z Kajuhovo cesto, 

5. Zaris prehoda za pešce pri makadamskem parkirišču podjetja Svilanit, 
6. Asfaltiranje bankine ob ograji makadamskega parkirišča, kjer je predlagan zaris pasa za 

pešce (št. 5234 – Pravilnik o prometni signalizaciji in prometni opremi na cestah (Uradni list 
RS, št. 99/15, 46/17, 59/18, 63/19 in 150/21). 

Glede na to, da smo aprila 2024 me zanima sledeče: 
1. Kdaj se bodo začela dela na Kovinarski cesti? 
2. Kdo bo odgovarjal, če pride do nesreče, glede na to, da sta tako župan kot občinska uprava 

seznanjena s cestno problematiko tega predela Kamnika? 

Odgovor je pripravil Sandi Borec, višji svetovalec za gospodarske javne službe in 
projektno delo: 

Občina Kamnik je v letošnjem letu pristopila k izdelavi Občinske celostne prometne strategije 
(OCPS), v kateri bodo oblikovani strateški in specifični cilji razvoja prometa v ožjem in širšem 
mestnem središču ter za področje celotne občine. Na tej podlagi bo Občina Kamnik lahko 



črpala evropska sredstva za investicije na področju trajnostne mobilnosti. OCPS bo vključevala 
tudi področje Kovinarske ceste. 

 

Romana Učakar – svetniška skupina Lista MS: 

Rekreacijska os ob Kamniški Bistrici je med občani Kamnika zelo priljubljena in obiskana, saj 
predstavlja zeleno zaledje v neposredni bližini mesta. Omenjena os je bila izvedena že pred 
več kot desetimi leti, zato pozdravljamo projekt Zelena os v Kamniku. Zanima nas, kaj obsega 
omenjeni projekt in ali se ob rekreacijski osi načrtuje še kakšna ureditev?  

Odgovor je pripravil Boris Ravbar, podsekretar – vodja Oddelka za razvoj in investicije: 

Občina Kamnik se je s projektom Zelena os v Kamniku prijavila na Javni razpis za 
sofinanciranje vlaganj v javno in skupno turistično infrastrukturo in naravne znamenitosti v 
turističnih destinacijah, ki ga je objavilo Ministrstvo za gospodarstvo, turizem in šport v letu 
2023. Na razpisu smo bili uspešni in pridobili nepovratna sredstva v višini 297.000,00 eurov.  

Namen projekta je dopolnitev oziroma nadgradnja zgrajene kolesarske in druge prostočasovne 
infrastrukture z novimi programi. S tem želimo občanom, obiskovalcem in tudi turistom ponuditi 
raznovrstna doživetja na obstoječih urejenih točkah ob reki Kamniški Bistrici, hkrati pa urediti 
še nova počivališča in jih programsko nadgraditi. Ureditev turistične infrastrukture na štirih 
točkah (Nadgradnja Zelene osi) predstavlja, skupaj z že vzpostavljeno turistično infrastrukturo 
Zelene osi ob Kamniški Bistrici, velik potencial za razvoj turističnih produktov in dodatne 
turistične ponudbe.  

Projekt zajema več sklopov oziroma segmentov: 
- investicijo v ureditev obvodnih površin na Zeleni osi Kamniške Bistrice; 
- investicijo v ureditev naravnih vrednot; 
- namestitev opreme za izboljšanje doživetja obiskovalcev in boljši razvoj dodatne turistične 

ponudbe in produktov; 
- vzpostavitev turističnih produktov in turistične ponudbe; 
- izvedbo aktivnosti digitalizacije za promocijo projekta, infrastrukture, turističnih produktov in 

ponudbe ter izvedbo aktivnosti digitalizacije za izboljšano spremljanje znamenitosti in 
izvajanje turistične ponudbe. 

Investicije, ki jih bo izvajala Občina Kamnik, zajemajo naslednje lokacije in ureditve:  
- Počivališče z dostopom do vode v Kršmančevem parku: gre za ureditev obrežja z dostopom 

do vode kot enega izmed pomembnih vidikov oživitve prostora parka. Načrtovana ureditev 
zajema izvedbo dveh dolgih lesenih ploščadi in urejenega dostopa do vode preko 
stopničaste kaštne konstrukcije.   

- Počivališče Dedkov pruh: glavni namen je ureditev območja in prezentacija nekdanjega 
kamnoloma kremenovega keratofirja. Območje kamnoloma želimo funkcionalno in 
dostopno urediti, da bo služilo tudi kot parkirišče in počivališče za kolesarje na poti do izvira 
Kamniške Bistrice.   

- Počivališče v soteski Predoselj: načrtovana je preureditev obstoječega počivališča z 
manjšim pokritim razstavnim prostorom in ploščadjo za skupinske igre. Počivališče bo 
predstavljalo pomembno izhodišče za skupinske vodene sprehode po gozdu in v sotesko 
Predoselj. 

- Počivališče na izviru Kamniške Bistrice: počivališče je bilo urejeno leta 2008. Zaradi 
neustreznega stekanja meteorne vode je terasasti dostop do izvira poškodovan in bo 
saniran v sklopu projekta.   

Ureditev turistične infrastrukture na štirih točkah predstavlja velik potencial za razvoj turističnih 
produktov in dodatne turistične ponudbe. Izvedba projekta je predvidena v letu 2024 in 2025.  



Ker je bil pogoj razpisa poleg nadgradnje turistične infrastrukture tudi razvoj turistične 
ponudbe, bo pri sami izvedbi projekta aktivno sodeloval tudi Zavod za turizem in šport Kamnik 
z razvojem dodatne turistične ponudbe in dveh turističnih produktov. Turistična produkta bosta 
združevala aktivni oddih, raziskovanje v naravi, kulturo, sproščanje in skrb za zdravje. Dodatna 
turistična ponudba bo vključevala lokalne ponudnike.  

Naslednja ureditev zelene osi pa se bo izvajala pri projektu InterACT Green v sklopu programa 
European Urban Initiative (EUI). Občina Kamnik sodeluje kot transferni partner (vodilni partner 
je Občina Varaždin). V sklopu projekta načrtujemo dodatno nadgradnjo sedanje Strategije 
Zelena os regije in programov v obrečnem prostoru. Občina bo izvedla ureditev obrežja z 
dostopom do vode pri Titanovi brvi ter sanirala in uredila strugo iztoka meteornih in zalednih 
voda. Obrežna utrditev in ureditev z dostopom do vode je nov program in pomembna 
popestritev tega dela obrečnega parka. Načrtovano počivališče bo namenjeno igri ali počitku 
tako mlajšim kot starejšim. Igrala bodo iz naravnih materialov, atraktivna in prilagojena vsem 
uporabnikom. V sklopu ureditev bomo novo predvideno počivališče povezali z obstoječim 
počivališčem in otroškim igriščem ter prilagodili obstoječo urbano opremo.  

V sklopu projekta pa želimo izdelati tudi novelacijo strateškega dokumenta »Zelena os regije«, 
saj od uveljavite strategije leta 1999 dokument ni bil posodobljen. Za opisane ureditve bomo 
prejeli sredstva v višini 120.000 eurov.  

 

Karla Urh – svetniška skupina Gibanja SVOBODA: 

Dne 25.09.2023 je Ministrstvo za naravne vire in prostor izdalo mnenje na SD OPN 2 št. 35012-
44/2023 -7. V njem je Direkcija RS za vode (DRSV) izdala negativno mnenje, ker niso bile 
upoštevane Splošne smernice s področja upravljanja z vodami. Opozorjeno je bilo tudi, da 
Občina Kamnik želi umeščati novo pozidavo na plazovitih območjih. Poleg tega se je občutljive 
dejavnosti umeščali v poplavno ogrožena območja. 

Dne 03.10.2024 je Ministrstvo za naravne vire in prostor izdalo negativno dopolnilno drugo 
mnenje na SD OPN-2 št. 35032-38/2019 -2250. V njem je ugotovilo, da Občina Kamnik ni 
upoštevala usmeritev glede: 

- Razvoja naselij in razpršene gradnje 
- Ohranjanje prepoznavnih značilnosti prostora 
- Razmerstitve dejavnosti v prostoru 
- Območij namenske rabe prostora 

Dne 26.10.2023 je Zavod RS za varstvo narave izdal mnenje št. 3563-0291/2023-11, kjer 
Občino Kamnik poziva k izvedbi celovite presoja vplivov na okolje v postopki SD OPN 2 zaradi 
načrtovanih večjih sprememb in njihovih vplivov na naravo. 

Dne 10.11.2023 je Ministrstvo za kulturo izdalo negativno mnenje na SD OPN 2 št. 3501-
62/2019-3340-73. V njem med drugim ugotavljajo, da Občina neustrezno ravna s prostorom 
na Veliki Planini. Poleg tega so opozorili tudi na nedopustnost sprememb zelenih površin v 
stanovanjsko rabo v Češmančevem parku ter predlagali umik teh predlogov iz OPN. 

Dne 22.11.2023 je Ministrstvo za kulturo izdalo dopolnitev negativnega mnenja na SD OPN 2 
št. 3501-62/2019-3340-81. V njem so precej podrobno zapisali razloge za nesprejemljivost SD 
OPN 2 pri spremembah na Veliki Planini, zlasti zaradi želje po še večji turistifikaciji našega 
kulturnega bisera ter širitvi prometnih površin, kar bi še povečalo že tako nevzdržen prometni 
kaos. 

Skladno z navedenim zato župana sprašujem sledeče: 



1. Kako je občina odgovorila na vse pripombe nosilcev urejanja prostora, ki so izdali negativna 
mnenja na SD OPN 2? 

2. Ali bo župan umaknil sporne predloge iz SD OPN 2? Pri predlogih, ki jih župan ne želi 
umakniti želim jasno pojasnilo zakaj župan meni, da so predlogi takšnega strateškega 
pomena, da zaradi njih na spremembe OPN čakajo tudi tisti, ki ne želijo izvesti nobenih 
spornih prostorskih ukrepov? 

3. Zakaj Občina Kamnik v času plazov in poplav želi širiti razpršeno poselitev na plazovitih 
območjih in s tem ogrožati življenja njenih prebivalcev? 

4. Koliko je Občino Kamnik stal postopek SD OPN 2? Zanima me konkreten znesek izplačila 
za zunanje prostorske načrtovalce? 

5. Kdaj lahko pričakujemo sprejem SD OPN 2, ki se vleče že več kot 5 let? 

Odgovor je pripravila dr. Marija Tadeja Ježek, podsekretarka – vodja Oddelka za urejanje 
prostora: 

1. in 2. Občina se je udeležila usklajevalnih sestankov, na katerih se je dogovorila glede 
dopolnitve oziroma spremembe gradiva. Nekatere spremembe, za katere smo dobili 
negativna mnenja nosilcev urejanja prostora, so izločene iz postopka. 

3. Občina Kamnik ne želi ogrožati življenj prebivalcev, vendar gre za ohranjanje dejavnosti na 
območju razpršene poselitve, za katero se je ali se bo pred posegi v prostor pripravilo 
ustrezne študije, s katerimi se bo preverilo ustreznost območja in po potrebi določilo ukrepe, 
ki bodo zagotovili varnost posegov. 

4. Znesek za pripravo postopka in strokovnih podlag znaša 124.804 eurov. To so vsi stroški, 
ki so nastali od začetka postopka, ko je bil sprejet Sklep o pričetku priprave sprememb in 
dopolnitev Občinskega prostorskega načrta Občine Kamnik št. 2 in je bil objavljen v 
Uradnem listu Republike Slovenije, št. 24/18, z dne 13. 4. 2018. 
Za postopek sprejema je treba izdelati številne strokovne podlage, študije in analize, ki 
utemeljujejo vsako spremembo namenske rabe prostora.  
Na Občino Kamnik smo prejeli 384 pobud. V predlogu SD OPN številka 2 je predlagana 
sprememba namenske rabe iz kmetijskih zemljišč v izmeri 6,2 ha v stavbna zemljišča. Za 
vsako spremembo je treba izdelati strokovno utemeljitev, poleg navedenega je treba 
zagotoviti vračilo zemljišč v primarno rabo in izdelati utemeljitev skladnosti s splošnimi 
smernicami. V fazo izdaje končnega mnenja je vključenih 221 pobud. 
Iz navedenega izhaja, da gre za zelo zahteven postopek. Ob tem je treba poudariti dejstvo, 
da 23 slovenskih občin sploh še nima sprejetega OPN. Občina Kamnik je ena izmed 
uspešnejših občin, saj bo v prihodnjih mesecih sprejela že tretje spremembe OPN. 

5. Razlog za podaljšanje postopka SD OPN številka 2 so bili tudi poplavni dogodki v avgustu 
2023, ki so močno prizadeli občino Kamnik kot tudi preostanek države. Občina je morala 
upoštevati izredne okoliščine in določene spremembe obravnavati v skladu z novimi dejstvi, 
ki so bila ugotovljena na podlagi preučitve dejanskega stanja v prostoru po poplavah. V ta 
namen so bile pripravljene tudi dodatne študije, ki zahtevajo čas. Posebni pogoji so bili 
zaradi poplavnih dogodkov podani tudi s strani nosilcev urejanja prostora. Tako je prišlo 
tudi do situacij, ko se je bilo potrebno z nosilci ponovno usklajevati o določenih zadevah, ki 
so bile sicer pred poplavami že domala usklajene. Zaradi omenjenih dogodkov se je 
podaljšal čas priprave mnenj in odzivnost s strani nosilcev urejanja prostora, ki so bili zaradi 
povečanega obsega dela in pomanjkanja kadra bolj zasedeni kot običajno. 
V tem tednu se bo gradivo v končna mnenja posredovalo nosilcem urejanja prostora. 
Pozitivna mnenja naj bi bila izdana predvidoma v enem mesecu. V kolikor se bodo nosilci 
držali zakonsko predpisanih rokov za izdajo končnih mnenj in ne bodo podali novih zahtev, 
je sprejem SD OPN številka 2 predviden za obravnavo na junijski seji. 


